

Harrods

هارودز

The offer below is open to all Visa GCC card holders (excluding Harrods staff, agents and their immediate families) who spend £1,500 or more in up to 3 transactions (when using their Visa card in store at the Harrods Knightsbridge store between June 1 and September 30, 2026 ("Qualifying Customers").

العرض أدناه متاح لجميع حاملي بطاقات Visa دول مجلس التعاون الخليجي (باستثناء موظفي هارودز ووكلائهم وأفراد أسرهم المباشرين) الذين ينفقون ١٥٠٠ جنيه إسترليني أو أكثر في ما يصل إلى 3 معاملات (عند استخدام بطاقة Visa الخاصة بهم في متجر هارودز نايتسبريدج بين ١ يونيو و 30 سبتمبر 2026 ("المتعاملون المؤهلين").

- Qualifying Customers will be eligible to select the following Harrods Experience voucher:
- Afternoon Tea for Two at The Georgian (worth £135) on the Fourth Floor at Harrods Knightsbridge; or
- A Dining Experience for Two at The Grill on Fifth (worth £118)
- Qualifying Customers must book in advance to redeem the Vouchers. Bookings are subject to availability and must be made (i) by visiting or calling Harrods Customer Service on (+44) 020 77301234 or (ii) via the contact details noted on the Voucher.
- The Vouchers will expire within 12 months of issuance. Any Voucher not redeemed by the stated date will be forfeit.
- General booking terms and cancellation policies apply to the Vouchers. Please see the FAQs on harrods.com or ask in-store for details.
- This offer may only be redeemed once during the offer period, and Vouchers are limited to one per card holder.
- The Promoter reserves the right to amend these terms and conditions, to substitute the Vouchers for a voucher of equal or greater value or to cancel this offer at any time at its sole and absolute discretion.
- This offer is non-transferable and cannot be redeemed, refunded, re-sold or exchanged for cash or any other product.
- The Promoter and VISA will not be responsible for any adverse effects occurring as a result of a Qualifying Customer's use of this offer including, without limitation, any allergic reactions, or for any other loss, damage or injury suffered, sustained or incurred by the Qualifying Customer.

• يحق للمتعاملين المؤهلين اختيار قسيمة تجربة هارودز التالية:

• شاي ما بعد الظهيرة لشخصين في مطعم ذا جورجيان (بقيمة 135 جنيه إسترليني) في الطابق الرابع في هارودز نايتسبريدج؛ أو

• تجربة عشاء لشخصين في مطعم ذا جريل أون فيفث (بقيمة 118 جنيه إسترليني).

• يجب على المتعاملين المؤهلين الحجز مسبقاً لاستخدام القسائم. تخضع الحجوزات للتوافر ويجب إجراؤها (1) عن طريق زيارة أو الاتصال بخدمة متعاملي هارودز على الرقم 020 77301234 (+44) أو (2) عبر بيانات الاتصال المذكورة في قسيمة شرائية.

• تنتهي صلاحية القسائم الشرائية خلال 12 شهراً من تاريخ إصدارها. تُعتبر أي قسيمة لم يتم استخدامها قبل التاريخ المحدد لاغية.

• تُطبق شروط الحجز العامة وسياسات الإلغاء على القسائم الشرائية. يُرجى مراجعة الأسئلة الشائعة على موقع harrods.com أو الاستفسار داخل المتجر لمزيد من التفاصيل.

• لا يُمكن استخدام هذا العرض إلا مرة واحدة خلال فترة العرض، وتقتصر القسائم على قسيمة واحدة لكل حامل بطاقة.

• يُطلب من المتعاملين المؤهلين تقديم القسيمة الأصلية عند استخدام العرض. لن تُقبل النسخ أو الصور أو الصور المكررة للقسيمة.

• يحتفظ المروج بالحق في تعديل هذه الشروط والأحكام، أو استبدال القسائم بقسيمة أخرى مساوية لها في القيمة أو أعلى، أو إلغاء هذا العرض في أي وقت وفقاً لتقديره المطلق.

• لن يتحمل المروج أو شركة Visa أي مسؤولية. لا تتحمل الشركة أي مسؤولية عن أي آثار سلبية قد تحدث نتيجة استخدام المتعامل المؤهل لهذا العرض، بما في ذلك، على سبيل المثال لا الحصر، أي ردود فعل تحسسية، أو أي خسارة أو ضرر أو إصابة أخرى يتكبدها المتعامل المؤهل.

شروط وأحكام - حملة Visa الصيفي للسفر Visa Summer Travel Campaign – Terms and Conditions



• This offer shall be governed by and construed in accordance with English law and shall be subject to the exclusive jurisdiction of the English courts.

• يخضع هذا العرض لقوانين إنجلترا ويُفسر وفقًا لها، وتختص المحاكم الإنجليزية حصريًا بالنظر في أي نزاع ينشأ عنه.

• The promoter of this offer is Harrods Limited (No.00030209), Registered Office: 87-135 Brompton Road, London SW1X 7XL (the "Promoter").

• مُرَوِّج هذا العرض هو شركة هارودز المحدودة (رقم 00030209)، ومقرها المسجل: 87-135 طريق برومبتون، لندن SW1X 7XL ("المُرَوِّج").

Voucher redemption:

Visa_Summer_Travel_Outbound_XB_-_GCC (003).pdf

استرداد القسيمة:

Visa_Summer_Travel_Outbound_XB_-_GCC (003).pdf

Rinascente

ريناشينتي

15% Discount:

خصم 15%:

- Terms and conditions apply
- Discount valid across all categories for participating brands. Details available at Rinascente welcome desks.
- Not combinable with other ongoing promotions.
- Not valid for bars and restaurants.
- Discount is loaded onto the Rinascente Card upon subscription or card association (if already owned).
- For in-store purchases, Visa cardholders must activate the offer via a dedicated landing page (URL pending). Once in store, the discount will be automatically applied by tracking the card.
- To book the complimentary personal shopping session, visit: <https://www.rinascente.it/en/personal-shopper-servizio-gratuitoin-negozi> or book using the following email contacts:

- تُطبق الشروط والأحكام
- يسري الخصم على جميع فئات العلامات التجارية المشاركة. التفاصيل متوفرة في مكاتب استقبال ريناشينتي.
- لا يمكن الجمع بين هذا الخصم وأي عروض ترويجية أخرى جارية.
- لا يسري الخصم في الحانات والمطاعم.
- يُضاف الخصم إلى بطاقة ريناشينتي عند الاشتراك أو ربط البطاقة (إن وُجدت).
- للمشتريات داخل المتجر، يجب على حاملي بطاقات Visa تفعيل العرض عبر صفحة مخصصة (الرابط قيد الإعداد). بمجرد دخول المتجر، سيتم تطبيق الخصم تلقائيًا من خلال تتبع البطاقة.
- للمشتريات داخل المتجر، يجب على حاملي بطاقات فيزا تفعيل العرض عبر صفحة هبوط مخصصة (الرابط قيد الإعداد). لحجز جلسة التسوق الشخصية المجانية، تفضل بزيارة: <https://www.rinascente.it/en/personal-shopper-servizio-gratuitoin-negozi> أو احجز باستخدام جهات اتصال البريد الإلكتروني التالية:

MILANO: personalshopper.milano@rinascente.it
ROMA TRITONE: personalshopper.romatritone@rinascente.it
ROMA FIUME: personalshopper.romafiume@rinascente.it
FIRENZE: personalshopper.firenze@rinascente.it
TORINO: personalshopper.torino@rinascente.it
MONZA: personalshopper.monza@rinascente.it
CAGLIARI: personalshopper.cagliari@rinascente.it
CATANIA: personalshopper.catania@rinascente.it
PALERMO: personalshopper.palermo@rinascente.it
Landing page: Rinascente

ميلانو: personalshopper.milano@rinascente.it
روما تريتون: personalshopper.romatritone@rinascente.it
روما فيومي: personalshopper.romafiume@rinascente.it
فلورنسا: personalshopper.firenze@rinascente.it
تورينو: personalshopper.torino@rinascente.it
مونزا: personalshopper.monza@rinascente.it
كالياري: personalshopper.cagliari@rinascente.it
كاتانيا: personalshopper.catania@rinascente.it
باليرمو: personalshopper.palermo@rinascente.it
الصفحة المقصودة: ريناشينتي

10% Discount:

خصم 10%:

- Terms and conditions apply
 - Discount valid across all categories for participating brands. Details available at Rinascente welcome desks.
 - Not combinable with other ongoing promotions.
 - Not valid for bars and restaurants.
 - Discount is loaded onto the Rinascente Card upon subscription or card association (if already owned).
 - For in-store purchases, Visa cardholders must activate the offer via a dedicated landing page (URL pending). Once in store, the discount will be automatically applied by tracking the card.
- تُطبق الشروط والأحكام
 - يسري الخصم على جميع فئات العلامات التجارية المشاركة. التفاصيل متوفرة في مكاتب استقبال ريناسينتي.
 - لا يمكن الجمع بين هذا الخصم وأي عروض ترويجية أخرى جارية.
 - لا يسري الخصم في الحانات والمطاعم.
 - يُضاف الخصم إلى بطاقة ريناسينتي عند الاشتراك أو ربط البطاقة (إن وجدت).
 - للمشتريات داخل المتجر، يجب على حاملي بطاقات Visa تفعيل العرض عبر صفحة مخصصة (الرابط قيد الإعداد). بمجرد دخول المتجر، سيتم تطبيق الخصم تلقائيًا من خلال تتبع البطاقة.

SIXT

سيكست

- All rentals and reservations are subject to SIXT's rental information
<https://www.sixt.com/rentalinformation/#/>
& general terms and conditions
<https://www.sixt.co.uk/t-c/#/>
 - Offers are valid from 15th May 2026 until 31st December 2026. Offers can only be redeemed/ booked through respective offer page.
 - VISA RELOADABLE PRE-PAID OR VISA GOLD - Up to 10% discount: WWW.SIXT.COM/VISAGOLDCEMEA
 - VISA PLATINUM (CONSUMER & BUSINESS) - Up to 10% discount; SIXT Gold Status: WWW.SIXT.COM/VISAPLATINUMCEMEA
 - VISA SIGNATURE (CONSUMER & BUSINESS) - Up to 15% discount; SIXT Gold Status: WWW.SIXT.COM/VISASIGNATURECEMEA
 - INFINITE (CONSUMER & BUSINESS) - Up to 15% discount; SIXT Platinum Status; 10% off on prebooked rides: WWW.SIXT.COM/VISAINFINITECEMEA
 - VISA INFINITE PRIVILEGE - Up to 20% discount; SIXT Platinum Status; 10% off on prebooked rides: WWW.SIXT.COM/VIPCEMEA
- تخضع جميع عمليات التأجير والحجز لمعلومات التأجير الخاصة بسيكست
<https://www.sixt.com/rentalinformation/#/>
والشروط والأحكام العامة
<https://www.sixt.co.uk/t-c/#/>
 - العروض سارية من 15 مايو 2026 حتى 31 ديسمبر 2026. يمكن الاستفادة من العروض/حجزها فقط من خلال صفحة العرض المعنية.
 - فيزا مسبقة الدفع قابلة لإعادة الشحن أو VISA الذهبية يصل إلى 10%: WWW.SIXT.COM/VISAGOLDCEMEA
 - VISA البلاطينية (للأفراد والشركات) - خصم يصل إلى 10%؛ عضوية سيكست الذهبية: WWW.SIXT.COM/VISAPLATINUMCEMEA
 - VISA SIGNATURE (للأفراد والشركات) - خصم يصل إلى 15%؛ عضوية SIXT الذهبية: WWW.SIXT.COM/VISASIGNATURECEMEA
 - VISA إنفينيت (للأفراد والشركات) - خصم يصل إلى 15%؛ عضوية SIXT البلاطينية؛ خصم 10% على الرحلات المحجوزة مسبقًا: WWW.SIXT.COM/VISAINFINITECEMEA
 - VISA إنفينيت بريفيج - خصم يصل إلى 20%؛ عضوية SIXT البلاطينية؛ خصم 10% على الرحلات المحجوزة مسبقًا: WWW.SIXT.COM/VIPCEMEA

شروط وأحكام - حملة Visa الصيفية للسفر Visa Summer Travel Campaign – Terms and Conditions

- All taxes, fees, surcharges, and other additional extras are not included in the offer. جميع الضرائب والرسوم والمصاريف الإضافية غير مشمولة في العرض.
- For prebooked rides, taxi and other ride-hailing services are excluded. لا يشمل العرض خدمات سيارات الأجرة وخدمات النقل الأخرى عند الحجز المسبق.
- Offer valid for rentals worldwide. يسري العرض على تأجير السيارات في جميع أنحاء العالم.
- Reservations are made by a car category, not a specific car model subject to availability at the time of pickup. يتم الحجز حسب فئة السيارة، وليس طرازاً محدداً، وذلك رهنما بتوفر السيارة وقت الاستلام.
- Cancellation fees and route restrictions may apply. قد تُطبق رسوم إلغاء وقيود على المسارات.
- Offer may not be used in conjunction with any other promotions or corporate rate Renter must meet SIXT driver and credit requirements. VISA إنفينيت بريفيليج - خصم يصل إلى 20%؛ عضوية SIXT العالمية؛ خصم 10% على الرحلات المحجوزة مسبقاً: WWW.SIXT.AE/VIPCMEA لا يسري هذا العرض مع أي عروض ترويجية أخرى أو أسعار خاصة بالشركات. يجب على المستأجر استيفاء شروط SIXT المتعلقة بالسائق والائتمان.
- Renter must meet SIXT age requirements (minimum age may vary by location and car category; additional daily surcharge may apply for renters under 21 years old). يجب على المستأجر استيفاء شروط SIXT المتعلقة بالعمر (قد يختلف الحد الأدنى للعمر حسب الموقع وفئة السيارة؛ وقد تُطبق رسوم إضافية يومية على المستأجرين الذين تقل أعمارهم عن 21 عاماً).

Offer is subject to change without notice.

العرض قابل للتغيير دون إشعار مسبق.

AVIS

أفيس

- Avis is delighted to offer Visa Gold, Platinum, Signature and Infinite Cardholders up to 35% discount on car rental. يسر أفيس أن تقدم لحاملي بطاقات VISA الذهبية والبلاتينية و Signature وإنفينيت خصماً يصل إلى 35% على تأجير السيارات.
- Book on www.avisworld.com/visa to automatically receive your discounts or join Avis Preferred or Avis President's Club as a Visa Premium customer and have the benefits linked to your profile. احجز عبر www.avisworld.com/visa لتحصل تلقائياً على خصوماتك، أو انضم إلى برنامج أفيس بريفيير أو نادي أفيس بريزيدنت كمتعامل Visa بريفيير واستعد من المزايا المرتبطة بملفك الشخصي.
- Gold, Platinum and Business Platinum Cardholders: حاملو بطاقات الذهب والبلاتين وبطاقات الأعمال البلاتينية:
- Up to 20% discount on Standard Rates. خصم يصل إلى 20% على الأسعار القياسية.
- Avis Preferred – Sign up here https://secure-one.avisworld.com/en_GB/Avis-Visa/AvisPreferred please see website for passcodes required to enrol and redeem benefits Signature, Business Signature, Infinite, Business Infinite, Private, Infinite Privilege Cardholders: Up to 35% discount on Standard Rates Avis President's Club – Sign up here https://secure-one.avisworld.com/en_GB/Avis-Visa/AvisPreferred please see website for passcodes required to enrol and redeem benefits. برنامج Avis Preferred – سجل هنا: https://secure-one.avisworld.com/en_GB/Avis-Visa/AvisPreferred يرجى مراجعة الموقع الإلكتروني للاطلاع على رموز المرور المطلوبة للتسجيل والاستفادة من المزايا. حاملو بطاقات Signature و Private و Business Infinite و Infinite Privilege Cardholders: Up to 35% discount on Standard Rates Avis President's Club – سجل هنا: https://secure-one.avisworld.com/en_GB/Avis-Visa/AvisPreferred يرجى مراجعة الموقع الإلكتروني للاطلاع على رموز المرور المطلوبة للتسجيل والاستفادة من المزايا.

شروط وأحكام - حملة Visa الصيفية للسفر Visa Summer Travel Campaign – Terms and Conditions



- Preferential partnership discounts only apply to residents of Europe, Africa, Middle East and Asia Pacific, renting worldwide.
- To enjoy the offer, book directly on https://one.avisworld.com/en_GB/ABGVisa/. Select your cardholder type on the left-hand side of the homepage and discounts will be applied automatically. Change URL to.
- Discounts are off Avis standard rates are valid worldwide, but level of discount varies from country to country.
- All discounts are available across the globe and will vary due to availability and time of year.
- Discounts will be applied at point of reservation and will apply to the time, mileage and insurance portion of the rental. Ancillary products, purchasable at the counter, will not be subject to the discounts.
- Discount do not apply on special rates, broker rates, minivans, special parks (e.g., Prestige, Select) and rental car with chauffeur driver. Discounts do not apply on corporate, long term rentals or rentals 27 days or longer".
- Offer may not be used in conjunction with any other discount, promotion or offer is subject to availability.
- Please ensure the correct Visa card type is selected to ensure the correct discount is applied. This will need to be presented to the agent upon collection of the vehicle.
- We accept Visa credit cards and, in some locations, Visa debit cards. We do not accept Visa Electron or Prepaid cards, even if they carry the Visa logo on them.
- All discounts are subject to mandatory surcharges for the full rental duration.
- A minimum advance booking period of 24 hours applies.
- The offer is valid on all car groups, subject to availability at the time of booking.
- Offer restrictions may apply at certain times in certain locations.
- Prices vary by season and by Avis's location.
- تُطبق خصومات الشراكة التفضيلية فقط على المقيمين في أوروبا وأفريقيا والشرق الأوسط وآسيا والمحيط الهادئ، الذين يستأجرون سياراتهم في جميع أنحاء العالم.
- للاستفادة من العرض، احجز مباشرة عبر: https://one.avisworld.com/en_GB/ABGVisa/. اختر نوع بطاقتك من الجانب الأيسر للصفحة الرئيسية، وسيتم تطبيق الخصومات تلقائياً. (تغيير عنوان URL إلى).
- تُطبق الخصومات على أسعار Avis القياسية، وهي سارية عالمياً، ولكن نسبة الخصم تختلف من بلد لآخر.
- جميع الخصومات متاحة عالمياً، وتختلف حسب التوافر وموسم السنة.
- تُطبق الخصومات عند الحجز، وتشمل وقت الإيجار والمسافة المقطوعة والتأمين. المنتجات الإضافية، التي يمكن شراؤها من مكتب الاستقبال، لا تشملها الخصومات.
- لا تُطبق الخصومات على الأسعار الخاصة، وأسعار الوسطاء، والسيارات العائلية الصغيرة، ومواقف السيارات الخاصة (مثل Select و Prestige)، وسيارات الإيجار مع سائق. لا تسري الخصومات على تأجير السيارات للشركات، أو التأجير طويل الأجل، أو التأجير لمدة 27 يوماً أو أكثر.
- لا يمكن استخدام هذا العرض مع أي خصم أو عرض ترويجي آخر، ويخضع العرض لمدى التوفر.
- يرجى التأكد من اختيار نوع بطاقة Visa الصحيح لضمان تطبيق الخصم المناسب. يجب تقديم البطاقة للموظف عند استلام السيارة.
- نقبل بطاقات Visa الائتمانية، وفي بعض المواقع، بطاقات Visa للدفع المباشر. لا نقبل بطاقات Visa إلكترون أو البطاقات مسبقة الدفع، حتى لو كانت تحمل شعار Visa.
- تخضع جميع الخصومات لرسوم إضافية إلزامية طوال مدة الإيجار.
- يشترط الحجز المسبق قبل 24 ساعة على الأقل.
- يسري العرض على جميع فئات السيارات، ويخضع لمدى التوفر وقت الحجز.
- قد تُطبق قيود على العرض في أوقات ومواقع محددة.
- تختلف الأسعار حسب الموسم وموقع شركة Avis.



- The offer is only valid when booking via this site or if enrolling into Avis Preferred whereby your AWD number will be added to your profile in order for you to redeem your benefits through other booking channels as long as you sign into your profile.

• يسري العرض فقط عند الحجز عبر هذا الموقع أو عند التسجيل في برنامج Avis Preferred، حيث سيتم إضافة رقم AWS الخاص بك إلى ملفك الشخصي لتتمكن من الاستفادة من مزاياك عبر قنوات الحجز الأخرى طالما أنك تسجل الدخول إلى حسابك، ملفك الشخصي.

- If any other AWD number is present in the rental booking or in your Avis Preferred profile, then you will not receive the benefits associated with the Avis and Visa partnership.

• في حال وجود أي رقم AWD آخر في حجز التأجير أو في ملفك الشخصي لدى Avis Preferred، فلن تستفيد من مزايا شراكة Visa و Avis.

- Standard Avis terms and conditions apply.

• تُطبق شروط وأحكام Avis القياسية.

- Visit Avis website https://one.avisworld.com/en_GB/ABGVisa/AvisBenefits for full terms and conditions.

• للاطلاع على الشروط والأحكام الكاملة، يُرجى زيارة موقع Avis الإلكتروني:
https://one.avisworld.com/en_GB/ABGVisa/AvisBenefits

Booking.com

Booking.com

- UPTO 7% Wallet Credit on accommodation: the Offer is valid for CEMEA customers who book and pay for a reservation valid until 31DEC 2026.

• رصيد محفظة يصل إلى 7% على الإقامة: يسري هذا العرض على متعاملين منطقة وسط وشرق أوروبا والشرق الأوسط وأفريقيا الذين يحجزون ويدفعون قيمة حجز صالح حتى 31 ديسمبر 2026.

- The Offer will only apply to bookings made and paid for through this Booking.com and Visa partnership page. Bookings made and paid through the Booking.com app or directly on the Booking.com website are not eligible for the Wallet Credit.

• يسري هذا العرض فقط على الحجوزات التي تتم وتدفع قيمتها من خلال صفحة الشراكة بين Visa و Booking.com. لا يشمل هذا العرض الحجوزات التي تتم وتدفع قيمتها من خلال تطبيق Booking.com أو مباشرة على موقع Booking.com الإلكتروني.

- Customers must pay for accommodation booking with their Eligible Visa Card (as defined in Visa's Terms and Conditions).

• يجب على المتعاملين دفع قيمة حجز الإقامة باستخدام بطاقة Visa المؤهلة (كما هو موضح في شروط وأحكام Visa).

- Accommodations that do not accept credit cards as a mode of payment are not eligible for this Offer. These accommodations will not feature the Offer eligible badge on their booking pages.

• أماكن الإقامة التي لا تقبل بطاقات الائتمان كوسيلة دفع غير مؤهلة لهذا العرض. ولن تظهر شارة "مؤهل للعرض" على صفحات الحجز الخاصة بها.

- The Offer will only be available to Eligible Visa Cardholders who have a valid Booking.com account.

• هذا العرض متاح فقط لحاملي بطاقات Visa المؤهلين الذين لديهم حساب Booking.com ساري المفعول.

- Cancelled and "no show" bookings are not eligible for the Wallet Credit.

• لا يشمل هذا العرض الحجوزات الملغاة أو التي لم يتم الحضور إليها.

- The Wallet Credit will be credited to the Booking.com Wallet 64 days after completion of stay in the accommodation. The Wallet Credit will be paid directly by Booking.com to the Customer's Booking.com Wallet, and the actual amount is based on a percentage of the price of the accommodation booking in the local currency.

• سيتم إضافة رصيد المحفظة إلى محفظة Booking.com بعد 64 يومًا من انتهاء الإقامة في مكان الإقامة. سيتم دفع رصيد المحفظة مباشرة من Booking.com إلى محفظة Booking.com الخاصة بالمتعامل، ويستند المبلغ الفعلي إلى نسبة مئوية من سعر حجز الإقامة بالعملة المحلية.

- The Wallet Credit will be paid in the currency of the cardholder's Booking.com Wallet.

• سيتم دفع رصيد المحفظة بعملة محفظة Booking.com الخاصة بحامل البطاقة.

- The Wallet Credit will be paid only for accommodation and excludes flights, car hire, attractions and airport taxis.
- Taxes (including VAT, GST, sales tax, tourist tax and city tax), and other fees and charges (service charges, food and beverage, room service, etc.) may not be considered for the calculation of the final Wallet Credit. The exchange rate at the time of payment will also affect the final amount of Wallet Credit.
- The Offer is non-transferable, non-cumulative and cannot be exchanged for cash or other products and cannot be used in conjunction with any other discount, promotions, discounted items and fixed price, unless otherwise stated.
- Wallet Credits can be used to pay for the travel-related services, including other accommodation, attractions, car hire and airport taxis available on Booking.com. These are accessible on your Booking.com Account level in the Rewards & Wallet section. Wallet Credits can only be redeemed for properties that accept Booking Wallet payments.
- Bookings paid for with previously earned Wallet Credit may not be eligible to earn additional credit.
- Wallet Credits will be granted only to the customer who made and paid for the booking with their Eligible Visa Card.
- Wallet Credits have a 24-month expiration period as determined by Booking.com. Different expiration periods can be applied to different credits. The expiration date of each credit is displayed in the user Account setting section of www.Booking.com.
- Fraudulent bookings will not receive any Wallet Credits.
- All conditions must be met at the time of the booking. No retroactive claims will be processed.
- The maximum Wallet Credit amount per booking is EUR 200. Customers can qualify for the Wallet Credit amount multiple times during the Offer Period provided that each separate booking meets the eligibility criteria of the Offer.
- The Offer is subject to the terms and conditions of Booking.com as outlined above. In the event of dispute about Wallet Credits, the decision of Booking.com shall be final.

- يُدفع رصيد المحفظة مقابل الإقامة فقط، ولا يشمل تذكرة الطيران، أو تأجير السيارات، أو زيارة المعالم السياحية، أو سيارات الأجرة من وإلى المطار.
- قد لا تُحتسب الضرائب (بما في ذلك ضريبة القيمة المضافة، وضريبة السلع والخدمات، وضريبة المبيعات، وضريبة السياحة، وضريبة المدينة)، والرسوم والمصاريف الأخرى (رسوم الخدمة، والمأكولات والمشروبات، وخدمة الغرف، وما إلى ذلك) عند حساب رصيد المحفظة النهائي. كما سيؤثر سعر الصرف وقت الدفع على المبلغ النهائي لرصيد المحفظة.
- العرض غير قابل للتحويل، وغير تراكمي، ولا يمكن استبداله نقدًا أو بمنتجات أخرى، ولا يمكن استخدامه مع أي خصومات أو عروض ترويجية أو سلع مخفضة أو أسعار ثابتة أخرى، ما لم ينص على خلاف ذلك.
- يمكن استخدام رصيد المحفظة لدفع تكاليف الخدمات المتعلقة بالسفر، بما في ذلك أماكن الإقامة الأخرى، والمعالم السياحية، وتأجير السيارات، وسيارات الأجرة من وإلى المطار، والمتوفرة على Booking.com. يمكن الوصول إلى هذا الرصيد من خلال حسابك على Booking.com في قسم المكافآت والمحفظة. لا يمكن استرداد رصيد المحفظة إلا للأماكن التي تقبل الدفع عبر محفظة Booking.com.
- قد لا تكون الحجوزات المدفوعة مسبقًا برصيد محفظة مؤهلة لكسب رصيد إضافي.
- يُمنح رصيد المحفظة فقط للمتعامل الذي قام بالحجز ودفع ثمنه باستخدام بطاقة Visa المؤهلة.
- رصيد المحفظة صالح لمدة 24 شهرًا، وفقًا لما تحدده Booking.com. قد تختلف فترات الصلاحية باختلاف الرصيد. يُعرض تاريخ انتهاء صلاحية كل رصيد في قسم إعدادات حساب المستخدم على موقع www.Booking.com.
- لن تُضاف أي أرصدة إلى المحفظة الإلكترونية للحجوزات الاحتياطية.
- يجب استيفاء جميع الشروط وقت الحجز. ولن تُقبل أي مطالبات بأثر رجعي.
- الحد الأقصى لرصيد المحفظة الإلكترونية لكل حجز هو 200 يورو. يمكن للمتعاملين الاستفادة من رصيد المحفظة الإلكترونية عدة مرات خلال فترة العرض، شريطة أن يستوفي كل حجز على حدة معايير الأهلية للعرض.
- يخضع هذا العرض لشروط وأحكام Booking.com الموضحة أعلاه. في حال وجود أي نزاع بشأن أرصدة المحفظة الإلكترونية، يكون قرار Booking.com نهائيًا.

- The terms and conditions of use of the Booking Wallet and the Wallet Credit are outlined at https://secure.booking.com/content/referral-terms.html?is_incentive=1

(login required) and apply to this Offer. To the extent of any inconsistency, the terms and conditions of the use of the Booking Wallet and the Wallet Credit shall prevail to the extent permitted by law.

- شروط وأحكام استخدام محفظة Booking الإلكترونية ورصيد المحفظة الإلكترونية موضحة على الرابط التالي: https://secure.booking.com/content/referral-terms.html?is_incentive=1

(يتطلب تسجيل الدخول) وهي تنطبق على هذا العرض. وفي حال وجود أي تعارض، تسري شروط وأحكام استخدام محفظة الحجز ورصيد المحفظة إلى الحد الذي يسمح به القانون.

General Terms and Conditions:

الأحكام والشروط العامة:

- ADIB encourages you to use your Card only for necessary expenditure.
- By participating in this Campaign, customer agrees to be bound by all other ADIB Covered Card Terms and Conditions and the General Terms and Conditions for Accounts and Islamic Banking Services that prohibit using ADIB Covered Card to purchase any non-Shari'a compliant products or services as determined by ADIB's Internal Shari'a Supervisory Committee including but not limited to alcohol, pork products, gambling, tobacco, casinos, bars, nightclubs, merchants selling and/or providing pornography related products and/or services.

- يحثك المصرف على استخدام بطاقةك لتغطية النفقات الضرورية فقط.

- يوافق المتعامل من خلال المشاركة في هذه الحملة الترويجية على الالتزام بجميع شروط وأحكام البطاقات المغطاة الأخرى من المصرف والشروط والأحكام العامة للحسابات والخدمات المصرفية الإسلامية التي تمنع استخدام أي بطاقة من بطاقات مصرف أبوظبي الإسلامي للدفع مقابل منتجات/خدمات غير متوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية كما هو محدد من قبل لجنة الرقابة الشرعية الداخلية للمصرف بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر تجار الكحول ولحم الخنزير والقمار والتبغ والكازينوهات والبارات والملاهي الليلية وتجار الأفلام الإباحية والمنتجات و/أو الخدمات ذات الصلة.